

## 《单词百科:authorised是什么意思?authorised怎么发音?authorised的解释和用法》

英语单词authorised是什么意思?authorised怎么读?authorised怎么发音?简答网为您整理了authorised的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### authorised怎么读

authorised的读音:[ˈ :θ r a zd]

### authorised的意思

1、adj.授权的;

### authorised的近义词

1、authoritative adj.权威的,有威信;命令式的;

2、authorized adj.权威认可的，审定的，经授权的；

### authorised的双语例句

1、That notary is authorised to perform the certain legal functions.

公证人被授权执行某些法律职能。

2、We are authorised to receive contributions for the Red Cross.

我们受托接受给红十字会的捐助。

3、Last year's legal ivory sale, authorised by CITES in 2007, remains controversial.

上一年合法象牙交易，2007年大象信息系统批准的，保留着争议。

4、The company authorised its staff to poach customers from the opposition.

公司指使其职员挖对手的客户。

5、Still, you can always buy your Apple hardware from an authorised reseller.

另外，你始终可以从授权的转售商那里购得苹果主机。

6、He's been authorised to co-opt anyone he wants to join him.

他得到授权可以挑选自己想要的任何人加入他的团队。

7、I have not authorised it — and I will not authorise it.

我从未认可，而也不会批准。”

8、Card authorised. Please use an alternative method of payment.

信用卡授权失败。请使用其他方式付款。

9、Reply: To all consumer, how to let them take an authorised edition.

回答：对所有的消费者来说，怎么样让他们拿到正版的。

10、Pass for press: Authorised the final form of a publication for printing.

付印：核准出版物的最后形式，授权印刷的情况。

11、The ordinance does not apply to institutions authorised under the Banking Ordinance.

该条例不适用于《银行业条例》认可的机构.

12、The music that you download an authorised edition.

你下载的音乐都是正版的.

13、The agent was authorised to sell manure.

代理商被收取销售肥料.

14、Any recording, authorised or unauthorised, will be sufficient.

不管记载是否被授权,只要有了记载,就足以使其取得了著作权.

15、You are not authorised to make this change.

这是什么意思?说我修改图片?

以上是简答网为您整理的authorised怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于au

thorised的用法、a

uthorised的释义、authorised的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/authorised>